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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     
Czavalinga Dénes x     

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András   x   

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté x     

Lajtos Máté x     
Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly x     

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.11.28. Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda beszámolt a Dékáni Tanácson elhangzottakról: 

• Elkészült a kar új SZMSZ-e, amely véleményezés alatt van jelenleg. 

• A BME által bérbe vett székesfehérvári kollégium költségeit a karoknak kell 

kifizetniük. 

• Rendben zajlott a BME nyílt nap. 

• Szó volt az MSc képzésekre való jelentkezésekről. 

• Rendben zajlott a Tudományos Diákköri Konferencia díjátadója. 

• Új kancellárhelyettest neveztek ki. 
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EHK beszámoló 
Kántor Tamás és Kovalovszki Máté beszámoltak az EHK ülésen elhangzottakról: 

• Egyeztetések zajlottak Fodor Istvánnal, az Egyetem Konzisztóriumának elnökével. 

• Egyeztetések folytak Dévay Katával a sport normatíváról. 

• Az EHK ülésen részt vett a rektorválasztáson induló Kollár László. 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 
Heszler András és Tóth Ákos elmondták a következőket: 

• Egyeztetések zajlottak oktatási kérdésekről Dr. Korondi Péterrel és Dr. Szalay Tiborral. 

Kollégiumi Bizottság 
Okolicsányi Péter elmondta a következőket: 

• Zajlik a következő félévre vonatkozó Kollégiumi Felvételi Szabályzat véleményezése. 

• Folyamatban van a Kollégiumi Egységes Felvételi és Információs Rendszerben 

(KEFIR) felkerülő Gyakran Ismétlődő Kérdések modul tartalmának véleményezése. 

• Rendben működik a biciklitároló rendszer regisztrációja. 

Ösztöndíj Bizottság 

Tóth Levente elmondta a következőket: 

• Ismertette javaslatát a Közéleti ösztöndíjpályázat végleges eredményére vonatkozóan. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a Közéleti ösztöndíj végleges eredményét? 

A GHK 15-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

• Ismertette javaslatát a Gólya közéleti ösztöndíjpályázat végleges eredményére 

vonatkozóan. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a Gólya közéleti ösztöndíj végleges 

eredményét? 

A GHK 15-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Gazdasági Bizottság 

Szili Ákos elmondta a következőket: 

• Ismertette a Gólyabál végleges költségvetését. 
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Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatni tudja a Gólyabál végleges költségvetését? 

A GHK 14-0-1 arányban elfogadta a Gólyabál végleges költségvetését. 

• Ismertette a Gépész Jeges Est végleges költségvetését. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatni tudja a Gépész Jeges Est végleges 

költségvetését? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a Gépész Jeges Est költségvetését. 

• Beszámolt a Külső Gazdasági Bizottság ülésén elhangzottakról. 

Rendezvény Bizottság 
 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

 

• Beszámolt a Gólyabál értékelő kérdőív eredményeiről. 

• Beszámolt a Gyűrű- és Kitűzőavató Végzős Bállal kapcsolatos tervekről. 

 

Heszler András elhagyta a termet. (22:03) 

 

• Beszámolt az MSc orientációs napokkal kapcsolatos ötletekről. 

PR Bizottság 

Ureczki Ágnes elmondta a következőket: 

• Rendben lezajlott a BME Nyílt Nap. 

 

Ülés vége: 22:39 

Következő ülés várható időpontja: 2017. december 5. (kedd) 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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